

農業與資源經濟

台灣農業與資源經濟學會 期刊編輯委員會

理事長：黃宗煌

主編：胡均立

副主編：陳凱俐、溫麗琪

編輯委員：官俊榮、林灼榮、林建甫、林啓淵、柏雲昌、胡士文、張四立
張靜貞、莊慶達、許志義、郭迪賢、陸雲、陸怡蕙、陳孝琪
黃宗煌、雷立芬、劉祥熹、蕭代基、蕭清仁、蕭景楷

編輯政策

「農業與資源經濟」(Agricultural and Resources Economics)為台灣農業與資源經濟學會所發行之學術期刊，出版與農業、自然資源、以及環境相關的經濟理論或實證研究論文、書評、及問題與政策等文章。本刊雖以應用經濟理論於農業、自然資源、與環境研究議題為主要出版範圍，但也歡迎經濟、管理、人文社會、科學、與工程方面之學者投稿與農業、資源、或環境經濟有關之文章以擴增本刊之視野，但其論文必須有一定程度應用經濟之觀念、理論、或工具。本刊之基本出版內容為：

(1) 問題與政策 (Issues and Policies)，(2) 學術論文 (Articles)。徵稿簡則如下：

1. 本刊徵求在農業、資源、與環境經濟之理論、實證或應用上具有原創性及貢獻之學術論文、問題與政策研究等。已在他處發表之文稿及譯文恕不刊載。作者須在投稿信函中說明無同時投稿他處。
2. 本刊接受中、英文文稿。中文稿須附英文摘要，英文稿須附中文摘要，摘要以 200 字為限。
3. 學術論文稿長以一萬字為原則，所有投稿本刊之論文稿件均送請相關學者專家匿名審查，並依審查意見處理程序決定刊登與否。
4. 問題與政策稿長以 6,000 字為原則，內容為當前國內外重要政策問題之論述，所有投稿本刊之問題與政策稿件均由該議題之專家進行審查，並依審查意見處理程序決定刊登與否。
5. 所有來稿格式請參照《經濟論文》(Academia Economic Papers) 編排。
6. 來稿發表後，作者將獲贈抽印本五十份及當期《農業與資源經濟》一冊。
7. 本刊投稿與審稿過程全部採用電子郵件，文稿請寄至 are@econ.sinica.edu.tw 《農業與資源經濟》編輯委員會收。

Agricultural and Resources Economics

Taiwan Agricultural and Resources Economics Association

President: Chung-Huang Huang

Chief Editor: Jin-Li Hu

Co-Editors: Kai-Lih Chen, Lih-Chyi Wen

Board of Editors: Jerome C. Geaun, Jwu-Rong Lin, Chien-Fu Jeff Lin, Chi-Yuan Lin, Yunchang Jeffrey Bor, Shih-Wen Hu, Ssu-Li Chang, Ching-Cheng Chang, Ching-Ta Chuang, George J. Y. Hsu, Dyi-Shyan Guo, Alan Yun Lu, Yir-Hueih Luh, Hsiao-Chi Chen, Chung-Huang Huang, Li-Fen Lei, Hsiang-Hsi Liu, Daigee Shaw, Chiang-Ren Show, Ching-Kai Hsiao

Agricultural and Resources Economics is a publication of the Taiwan Agricultural and Resources Economics Association. Agricultural and Resources Economics is devoted to the theoretical and empirical study of agricultural, resource, and environmental economics. Contributions of Academic Articles and Studies of Issues and Policies are both welcome. A submitted Academic Article should be no more than 10,000 words and will be reviewed by two anonymous referees in a double blind way. A submitted Study of Issues and Policies should be no more than 6,000 words and will be reviewed by an expert familiar with the topic. A manuscript should be written in Chinese or English and should always be preceded by a brief abstract and three to five key words in both languages. All submitted manuscripts should follow the format advised by Academia Economic Papers. Submission of a paper requires the author's acceptance of the following conditions: (1) the paper reports unpublished work; (2) the paper is not being submitted to any other journal; (3) the author is fully authorized to submit the material for publication and does not violate academic ethics; (4) if accepted, the paper will not be reproduced without the consent of the publishers. The editors' decision is final. Acceptance for publication will be notified to the author by the editor and will be followed by dispatch of proofs. Corrected proofs should be returned without delay and alterations kept to a minimum. Fifty reprints will be provided to the author(s) free of charge. The submission should be emailed to are@econ.sinica.edu.tw.